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gacions que té pendents ha demanat que el Con
seil li atorgui un prèstec.

Examinât el cas, s’acorda atprgar al doctor 
V . un prèstec, sense interés, de 350 pessetes a 
retomar a mida que les seves possibilitats li ho 
permetin.

Son admesos socis, a les resultes dels tràmits 
normáis, els següents companys.

Florenci Coma Roca, Joaquim Duran Benito, 
Robert Foz Bello, Rafael Muñoz Bernabeu, Car
ies de Porta Figueras, Julià Sala Llort i Pere 
P. Torruella Larraz, de Barcelona.

Alfred Simon Bacigalupe, de Vallbona, partit 
d’Igualada.

Josep Pascual Marsans, de Pallejà, partit de 
Sant Feliu de Llobregat.

Josep Delsors Pujol, de Tortosa.
Es llegeix una comunicado del doctor Antoni 

Fossas Coll, de Castellò, sollicitant autorització 
per continuar al Sindicat, malgrat la seva residèn- 
cia fora de Catalunya. S ’acorda concedir aquesta 
autorització amb els requisits acostumats en aquests 
casos.

En tractar de l’admissió de socis, es llegeix el 
següent document:

“ Els sotscrits, odontòlegs de professió, tenen 
l’honor de sol-licitar que es serveixi estudiar la 
possibilitat d’entrar els dentistes a formar part de 
la “ Mutual Mèdica, del Sindicat de Metges de 
Çtalunya” .

’’Coni sia que l’Odontologia pot corisiderar-se 
com una branca de la Medicina i considérant que 
alguns dentistes són ja dins la “ Mutual”  pel fet 
d’éséser metges, malgrat dedicar-se solament a 
l’Odontologia com qualsevol odontóleg, creiem 
que no pot presentar-se cap inconvénient a l’ad- 
missió en el sí de la “ Mutual” dels odontòlegs 
de Catalunya.

’’Grácia que esperen conseguir del just proce- 
dir de vostè, a qui atentament saluden.

’’Barcelona, 26 de novembre de 1926.
“ Antoni Torrent, Josep Boronat, Bartomeu 

Pous, Martí Planas, Josep Peraire i segueixen 24 
firmes més.”

Unanimement el Conseil veu amb molta sim
patia aquesta petició, que és examinada amb el de- 
sig de poder complaure els sollicitants, però, con

sidérant que per a ingressar a la Mutual Mèdica 
és précis esser soci del Sindicat de Metges de Ca
talunya i que sois poden èsser socis del Sindicat 
els metges, considérant, altrament, que l’esperit 
de totes les Assemblees celebrades que s’ha con
servât en totes les modifications de Re^aments i 
Estatuís de què el Sindicat sigui una associaciò 
professional exclusivainent de metges, s’acorda 
notificar ais firmants del document transcrit que 
no és possible accedir a la seva demanda per pro- 
hibir-ho ,terminantment l’Estatut.

S ’acorda també fer constar el sentiment del 
Conseil per veure’s obligat a prendre aquesta de- 
cisió, tota vegada que el gest dels odontòlegs de 
Catalunya és altament falaguer per aquest Sindi- 
cat per l’honrosa prova de consideració i distintió 
que representa.

Es llegeix i s’aprova el moviment de Caixa del 
proppassat mes de febrer.

S ’aproven les següents factures: del fotògraf 
Amadeu Valveny, per fotografíes de l’Hospital de 
Reus, pessetes 224; de la Tipografia Occitània, 
pessetes 2,740 peí B u t l l e t í de març, i pessetes 
596 per impressos Mutual Mèdica; de la casa 
Burroughs, pessetes 50 per lloguer máquina de 
calcular; de la casa Font, per treballs de fuster, 
pessetes ó; deis doctors Martí, Lucaya, Nart i 
Sastre, pessetes 60, 50, 240 i 130, respectivamente 
per assistència a sessions.

El senyor Président dona compte d’haver rebut 
la visita del doctor Emilio De Mattia, Director 
del “ Pro Médico” , de Torino, per pregar-li l’ad- 
hesió del Sindicat de Metges de Catalunya ¿ 
aquesta obra d’intercanvi tientí/fic professional, 
havent-li ofert que en la llista d’obres i publica
tions rebudes hi serien també anotàdes les de 
llengua catalana amb el seu idioma originai.

S ’acorda enviar totes les publicacions del Sindi- 
cat al “ Pro Médico” i posar aquesta obra en co- 
neixement dels companys per si desitgen enviar-hi 
els.seus treballs i publicacions.

Es parla de senyalar la data de celebració de la 
propera Assemblea ordinària ais efectes regla
mentaos i s’acorda, en principi, que es celebrará 
el proper mes de juny.

È  sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la 
sessió a la 1 hora del dia següent de comentada.


